
 

 

Zapisnik 2. sjednica Skupštine SZSUR 

2. sjednica Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci održana je u utorak, 18. listopada 2022. 

godine s početkom u 18:00 sati u zgradi sveučilišnih odjela, Radmile Matejčić 2, 51000 Rijeka, 

prostorija  O-030. 

Prisutni s pravom glasa (20): Lana Par, Eugen Car, Ana Brekalo, Nina Mrvić, Bruno Valpotić, Stefan 

Mandić, Andro Hreljac, Lovre Labura, Lucija Črep, Larisa Poljak, Alen Mataić, Valentina Perović, Robert 

Silconi, Lara Hadžiselimović, Nadja Čekolj, Dorian Ilinić, Nikolas Paljuh, Ivan Topalović, Ivan Vrsalović, 

David Kralj. 

Prisutni bez prava glasa (12): Katarina Škrbić, Patrik Pavić, Kristian Tončić, Lucija Žeželj, Antonela 

Lacković, Lara Dragić, Nina Vukelić, Andrea Mešanović, Anita Mavrinac Klarić, Goran Manestar, Marija 

Špoljarić, Slobodan Šolaja. 

 

Zapisničar: Marija Špoljarić 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Izvještaj predsjednice 

3. Izvještaj voditelja Ureda 

4. Studentski centar Rijeka – izvještaj 

5. Studentski izbori 

6. Imenovanja u tijela i povjerenstva 

7. Projekti SZSUR 

1. Brucošijada 

2. UNIRI stvari 

3. Edukacije studentskih predstavnika 

4. Student Day Festival 

8. Potvrda zapisnika 

9. Razno 

 

Točka 1. Usvajanje dnevnog reda 

Predložen je dnevni red kako slijedi: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Izvještaj predsjednice 

3. Izvještaj voditelja Ureda 

4. Studentski centar Rijeka – izvještaj 

5. Studentski izbori 

6. Imenovanja u tijela i povjerenstva 

7. Projekti SZSUR 

1. Brucošijada 



 

 

2. UNIRI stvari 

3. Edukacije studentskih predstavnika 

4. Student Day Festival 

8. Potvrda zapisnika 

9. Razno 

Zaključak:  

Dnevni red je usvojen jednoglasno – 20 glasova za i 0 protiv. 

Točka 2. Izvještaj predsjednice Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci 

Predsjednica Lana Par predstavila je studentske izbore koji su se produžili u 4. krug. 

Dan je izvještaj za Ribroo Kamp za broocoše, koji se održavao od 29.09.2022. do 03.10.2022. godine, a 

imao je 36 prijavljenih brucoša. Kamp je službeno počeo 30.09.2022. zbog elementarne nepogode – 

poplave. Na Platku su se tradicionalno održale mnoge edukacijske, sportske i društvene radionice, te 

zabavni i glazbeni dio programa. Na Kampu je govor dobrodošlice na Sveučilište održala prorektorica 

Marta Žuvić. U četvrtak, 6.10.2022. održan je dio Koolture u Klubu Mladih. 

U srijedu 12.10.2022. organizirano je darivanje krvi u suradnji s gradskim društvom Crveni križ Rijeka, 

održano u zgradi Sveučilišnih odjela. Odazvalo se više od 100 darivatelja, ali je prikupljena 51 doza. Dio 

darivatelja je preusmjeren u KBC, te se točni broj doza još uvijek očekuje. Najavljeno je češće 

održavanje darivanja krvi, te se pozivaju zainteresirani za organizaciju. 

Tijekom rujna je donesen paket mjera Vlade RH u kojem su pokrivena određeni troškovi energenata 

Studentskih centara, te se zasad cijene smještaja neće mijenjati. 

Točka 3. Izvještaj voditelja Ureda 

Nina Mrvić daje izvještaj za Ured za studente s invaliditetom, te iznosi kako je svaki student dobio svog 

asistenta/mentora. Najavila je radionicu u suradnji sa Studentskim savjetovališnim centrom pod 

nazivom „Moj slobodan govor“ u srijedu 26.10.2022. te je pozvala sve zainteresirane da se pridruže.  

Nina Vukelić predstavila je rad Ureda za PR, koji se bavi društvenim mrežama i newsletterom SZSUR-a, 

te je pozvala prisutne da zaprate SZSUR na svim društvenim mrežama. Također, pozvala je 

predstavnike da javljaju događaje na sastavnicama kako bi se mogli objaviti i podijeliti na društvenim 

mrežama. 

Alen Mataić predstavio se kao voditelj Ureda za IT, te pozvao kolege da se jave po pitanju ikakvih 

problema vezanih za pristup službenim komunikacijskim kanalima. Kolega Kristian Tončić zamolio je da 

se omogući postavljanje fotografija ne samo predsjednika SZ sastavnice, već i zamjenika i tajnika. 

Zaključak: 

Predsjednica daje izvještaje na znanje, te su jednoglasno prihvaćeni - 20 glasova za i 0 protiv. 

Točka 4. Studentski centar Rijeka – izvještaj 

Predsjednica je pozvala ravnatelja Studentskog centra Rijeka, Gorana Manestara na izlaganje 

izvještaja. Nakon osobnog predstavljanja, ravnatelj se dotakao paketa mjera Vlade RH u kojem je 

izjavio kako je SC poslovao u gubitku prvih 6 mjeseci. Odmah je pozvao studente na pitanja. 



 

 

Stefan sa SZ PRAVRI predstavio je problem gužve u menzi Pravnog fakulteta, koji je djelomično riješen 

jer je doveden još jedan zaposlenik na kasu. Međutim predstavio je još i jedan problem polusatne 

pauze zaposlenika, te je postavio upit da menza na Fakultetu radi dodatnih pola sata. Kristijan Tončić 

upitao je razlog rotacije voditelja menze. 

Ravnatelj odgovara na pitanja prikazom gubitka u poslovnom razdoblju, te navodi kako zbog toga nisu 

u mogućnosti produžiti radno vrijeme. Razlog rotacije voditelja je poslovna politika zbog nedostatka 

kadra, te najavljuje i rotaciju ostatka kadra. Navodi kako je i problem u rasporedu studenata, zbog 

količine koja dolazi u menzu u kratkom vremenskom roku. Nadovezuje se kako su cijene menija ostale 

jednake za studente, dok su energenti, nabava hrane i najam rasli – te kako takva situacija uzrokuje 

gubitke u poslovanju. Izražava želju da menza postane ugostiteljstvo. Spominje i studentske želje za 

bezglutensku prehranu. Poziva studente na Halloween zabavu u Akvariju, te najavljuje natjecanje u 

rezbarenju bundeva.  

Lovre Labura (SZ FDMRI) upituje hoće li nova kantina na Fakultetu dentalne medicine uvesti subvenciju 

proizvoda putem x-ice, na što je odgovor čekanje potvrde Ministarstva. Robert Silconi također ima 

jednak upit za Ekonomski fakultet, te pitanje hoće li biti toplih obroka u kantini. Također se čeka 

potvrda Ministarstva, a kantina na EFRI-ju nema kapaciteta za pripremu toplih obroka.  

Otvaraju se pitanja o zatvorenim drugim linijama, na što ravnatelj izjavljuje kako studenti najčešće 

stvaraju redove u prvim linijama. Najavljuju se ekrani na kojima će pisati koje su linije otvorene. Nina 

Mrvić upućuje pitanje razlike ponude hrane na drugoj liniji, na što voditeljica prehrane SCRI navodi 

kako je to prošle godine bilo traženo za grill hranu od strane SZSUR-a.  

Ravnatelj navodi kako je Ministarstvo mijenjalo programe za prehranu, te da su zaposlenici morali 

nesubvencioniranu hranu upisivati na drugoj kasi. Navodi kako su tu situaciju iskomunicirali s 

Ministarstvom kako bi spriječili gužve. Navodi i kako je bio hakerski napad na SRCE.  

Marija Špoljarić (SZSUR) navodi problem u pronalasku kontakata za potrebe organizacije događaja, na 

što Ravnatelj odgovara kako će doći do redizajna, tj. izrade nove stranice. 

Nina Vukelić (SZ PFRI) navodi kako studenti na Pomorskom fakultetu se prilagođavaju gužvama i 

prikazuju razumijevanje prema SCRI-ju. Predsjednica navodi kako je to problem za rješavanje na razini 

Hrvatskog studentskog zbora, te kako će se navesti kao točka dnevnog reda na sljedećoj sjednici. 

Ravnatelj je pozvan na ponovni dolazak na Sjednicu SZSUR-a, kako bi mogli paralelno pratiti događaje i 

promjene. Ravnatelj se zahvaljuje na pozivu i prihvaća ga, te se veseli budućoj suradnji. 

Larisa Poljak (FZM) upitala je hoće li se osigurati na Snack baru vegetarijanska ili veganska prehrana 

(Ravnatelj rekao da postoji plan u izradi), na što se Nina Mrvić nadovezala za bezglutensku prehranu. 

Obzirom da Ministarstvo još nema propise, Ravnatelj ne želi pripremati bezglutensku hranu, niti ju 

prodavati zbog mogućnosti kontaminacije i velikih, te za život opasnih reakcija u slučaju da dođe do 

istog. U mogućnosti su nabavljati hranu koja neće biti subvencionirana. Nadovezala se i Nina Vukelić u 

kojem su rezultati istraživanja, napravljenog od strane Nevena Pintarića, prikazali kako je problem na 

državnoj razini te kako Studentski centri nemaju prostornih mogućnosti za odvajanje linija, te 

osiguravanja ispravnosti hrane. Navodi i kako je teško nadodati nova jela koja su cjenovno prihvatljiva. 

Prijedlog koji je dala Marija Špoljarić je da se oformi radna skupina za izradu akcijskog plana, te da se s 



 

 

prijedlogom ide na HSZ ili čak EU projekte. Predsjednica se zahvalila na komentarima, te je navela da 

postoji mogućnost slanja apela Ministarstvu, kako bi studenti s celijakijom imali popuste na 

bezglutensku hranu u određenim trgovinama. Poziva i na osnivanje radne skupine, uz proučavanje već 

postojećih istraživanja. Voditeljica prehrane SCRI navodi kako je problem kod glutena što može 

kontaminirati kroz zrak/prašinu, te da je jedina mogućnost nabava zatvorene i zapakirane hrane, dok 

Ministarstvo drugačije ne propiše. 

Zaključak:  

Predsjednica se zahvaljuje još jednom na izvješću i donesenim tortama. Ravnatelj i voditeljica prehrane 

napuštaju sjednicu. Predsjednica poziva na dodatne ideje i komentare koji bi mogli poboljšati rad SCRI-

ja i menzi, te poziva na strpljenje zbog početka akademske godine. Slobodan Šolaja nadodaje kako bi 

mogli preko x-ice istovremeno i plaćati (uplata na račun), te osnivanje brze linije (primjeri dobre prakse 

Varaždina i Zagreba). 

Točka 5. Studentski izbori 

Predsjednica je iznijela kako je u tekućem tjednu završio zadnji (4.) krug izbora, te je to problematika 

koja je bila i raspravljana na sastanku Stručnog vijeća Centra za studije na kojem je predložen razvoj 

strategije za studentsko predstavništvo i podizanja zainteresiranosti studenata. Poziva i predstavnike 

da porade na tome. Također, u slučaju da predstavnik ili zamjenik ne mogu doći, mogu poslati i 3. 

osobu skupštine Zbora sastavnice. Cilj je prenošenje informacija sa sjednica Skupštine SZSUR-a, pošto 

su to problematike studenata na cijelom Sveučilištu. 

Točka 6. Imenovanja u tijela i povjerenstva 

Unesene izmjene u predstavništvu u tijelima i povjerenstvima. 

Predsjednica i Slobodan Šolaja navode važnost aktivnog sudjelovanja u tijelima i povjerenstvima, te 

navode kako da bi legitimno funkcionirali, trebaju biti izglasani na Senatu. Opisi poslova i trajanje tijela 

i povjerenstva navedeni su na mrežnim stranicama SZSUR i UNIRI. 

Prijedlozi imenovanja: 

• Odbor za osiguravanje i unaprjeđenje kvalitete Sveučilišta - Neda Sindik (zamj. Maša 

Bogdanović), Nina Vukelić (zamj. Alen Mataić) 

• Upravno vijeće Sveučilišne knjižnice - Iva Martinić 

• Fond za poticanje poduzetništva i partnersko povezivanje s gospodarstvom – Rea Korpar 

(zamj. Mia Mihaela Mašina); 

• Vijeće časti - Adrijana Ban (zamj. Domagoj Koić); 

• Povjerenstvo za studentski aktivizam i volontera/ku godine – Alen Mataić (nedostaje još jedan 

član); 

• Lokalno povjerenstvo za kontrolu prehrane – Lana Par i Nina Mrvić; 

• Fond SIZIF Zaklade Sveučilišta u Rijeci – Tin Vučković i Sara Patačko; 

• Etičko povjerenstvo Sveučilišta - Adrijana Ban i (zamj. Domagoj Koić); 

• Stručno vijeće za financijsko poslovanje i suradnju s gospodarstvom – Lana Par; 

• Povjerenstvo za nagradu za najbolji studentski projekt – Marija Špoljarić; 



 

 

• Alumni UNIRI- Luka Delak; 

• Doktorska škola - Tamara Crnko (nedostaje još jedan član); 

Predsjednica poziva da se do sljedeće sjednice pronađu osobe koje će biti imenovane. 

Produžuju se i prijave za voditelje Ureda SZSUR-a, te studentskog pravobranitelja do 3.11.2022. 

Pozivaju se predstavnici da prate otvaranje mjesta za funkcije te da pravodobno obavještavaju 

studente na svojim sastavnicama! 

Nadovezuje se i Nina Vukelić te poziva voditelje projekata i studentske predstavnike da javljaju 

događaje, informacije i sl. kako bi mogla slati newsletter studentima. 

Zaključak: 

Imenovanja su jednoglasno izglasana - 20 glasova za i 0 protiv. 

Točka 7. Projekti SZSUR  

7.1. Brucošijada 

Predsjednica poziva sve na organizaciju brucošijade UNIRI, uz mogućnost osnivanja odbora za odabir 

izvođača, odabir mjesta održavanja, postavljanje promo materijala i dijeljenje na društvenim mrežama 

i sl. Zamjenik predsjednice, Eugen Car daje ideju da svaka sastavnica predloži jednog predstavnika, te 

da se oformi organizacijski tim. 

7.2. UNIRI stvari 

Marija Špoljarić iznosi izvještaj za projekt UNIRI stvari, te poziva na uključivanje u projekt, te širenje 

organizacijskog tima. 

7.3. Edukacije studentskih predstavnika 

Prijedlog održavati 1-2x mjesečno, no prijedlog je organizacija Teambuildinga SZSUR-a, kako bi se 

održale edukacije, radionice i upoznavanje s Alumnijima SZSUR-a, kako bi se definirali obaveze, 

zaduženja i smjer razvijanja rada SZSUR-a. Predlaže se 5.11.2022. 

7.4. Student Day Festival 

Daje se na znanje da svaka sastavnica osmisli bar 1 aktivnost, koje će stud. predstavnici izvoditi tijekom 

SDF-a. Želi se i potaknuti da se vratimo na ‘studenti za studente’ kako glavni dio ne budu samo 

koncerti, već da se i potakne rast Culture Week-a. Na sljedećoj će se sjednici predstaviti organizacijski 

timovi, te će se izraditi financijski plan. 

Točka 8. Potvrda zapisnika 

Zaključak: 

Zapisnik se jednoglasno izglasava - 20 glasova za i 0 protiv. 

 

 



 

 

Točka 9. Razno 

Izjavljuje se kako vanredni studenti FHMT-a imaju obvezni kolegij stručna praksa u kojem moraju 

odraditi 150 sati stručne prakse u zadnjem semestru 5. godine studija. Ta stručna praksa oduzima od 

radnog vremena vanrednih studenata. Treba ispregovarati te u pravilnik unijeti iznimku u pravilniku 

Fakulteta. Stručna praksa na EFRI-ju je povećana s 120 sati na 450 sati. Iako potpisom Ugovora o 

studiranju studenti prihvaćaju uvjete, mogu se mijenjati Pravilnici. 

Predsjednica se zahvaljuje na strpljenju, te poziva na druženje i konzumaciju torte donesene od 

Ravnatelja SCRI. 

Sjednica je završena u 20:30 sati. 

 

Predsjednica Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, 

Lana Par 


